
Odpoveď dozornej rady na list podielnika.

Vážená pani Lukáčová, vážení podielnici.

Dovoľte mi, aby som zaujal stanovisko k vášmu listu aj z pozície predsedu 
dozornej rady. 

Ako som vás už v minulosti informoval, každý relevantný podnet, ktorý dozorná 
rada obdrží, berie veľmi vážne a prakticky vždy a okamžite iniciuje šetrenie či sa 
podnet zakladá na pravde a následne či došlo k pochybeniu zo strany vedenia 
alebo zamestnancov UMT. 

Ako žiadate vo Vašom liste, samozrejme som upovedomil vedenie UMT.

Ak rozumiem správne, vo vašom liste ma informujete, že sa dožadujete v liste 
bližšie nešpecifikovaných informácií z fungovania UMT, ako aj to, že vedenie UMT 
podľa Vás - a dokonca samotný predseda, si nesplnil voči vám oznamovaciu 
povinnosť. Zároveň však, ako sama tvrdíte, odmietate jeho pozvanie na osobné 
stretnutie, z čoho mi vyplýva, že predseda Ing. Vladimír Švehla vás pozval na 
stretnutie, kde vám zrejme chcel odprezentovať všetky požadované informácie.

Tento stav pokladáme skôr za zmätočné nedorozumenie, ako o snahu vedenia 
neposkytnúť Vám (ako aj komukoľvek inému) relevantné informácie. 

Ak teda ide o nedorozumenie, alebo som nepochopil vaše intencie, možete prijať 
moje pozvanie na stretnutie s celou dozornou radou na jej najbližšom zasadnutí a 
prísť veci bližšie vysvetliť. Za seba Vám určite rád poskytnem informácie, ktoré mi 
prináležia s titulu funkcie. 
v
Vopred ďakujem za prečítanie tohoto stanoviska dozornej rady a lúčim sa v duchu 
budovateľov pozemkového spoločenstva.

Hore zdar.

Martin Malek
Predseda Dozornej rady

V Martine, 2. 12. 2024 

Napísal: predseda dozornej rady Urbáru Martin, p.s. 
Martin Malek, Bc.

Podpisy členov:

Martin Malek Bc. 
Predseda dozornej rady

Peter Chmúrny, 
člen dozornej rady

Ing. Marek Veverica, 
člen dozornej rady
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